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 Drodzy mężczyźni!
W dzisiejszych czasach jest niezwykle ważne, aby być świętym mężem, świętym ojcem, świętym mężczyzną. Takich mężczyzn potrzebuje Kościół, ojczyzna i świat cały. A być świętym, to znaczy być odpowiedzialnym za kobietę i zarazem żonę, za dzieci oraz dom, które Bóg powierzył mężczyźnie. Wzorem jest święty Józef, który stał na straży swojej rodziny, małżeństwa i nazaretańskiego domu. 

 Jestem przekonany, że jeśli mężczyzna jest człowiekiem głębokiej wiary, to patrzy na swoje życie przez pryzmat powołania. Mniej myśli o sobie, a więcej o tych, których Pan Bóg mu powierzył i wobec których wyznaczył zadania. 

 Dlatego potrzebne są chwile modlitwy i refleksji, aby sobie przypominać zadania zlecone przez Stwórcę. Potrzebne są wspólne spotkania mężczyzn, aby zastanawiać się nad tym, co znaczy być dobrym i zarazem świętym mężczyzną, mężem i ojcem. Potrzebne są wreszcie środowiska świętych mężczyzn, aby się wzajemnie utwierdzali i wspierali w tym, co dobre i zgodne z wolą Bożą. bp Józef Guzdek
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